



Referat

Håndballgruppen - SSK

Periode: 23-Okt 2018 Tid: 20:00-22:00 Møtenr.: 09 Nullpunkt: Årsskiftet

Referent: Trude S

Tilstede: Stian M, Paal T L, Aina L, Trude S

Forfall:

| Sak nr. | Sak | Frist: | Ansv.: |
|----------|---|-----------|--------|
| 2018/029 | <p>Hva skal Arrangementskomiteen gjøre for oss i Håndballgruppen? Da det er knyttet litt usikkerhet til hvilket mandat og ansvar denne gruppen har, tar Stian dette opp med hovedstyret på neste møte for å få en avklaring. Aina Larsen og Katrine Abelsen skal ha det overordnede ansvaret for 2 div. Resten er ikke klart.</p> | Juni | Stian |
| 2018/022 | <p>Treneravtale J2002 Henriette Leinæs Ferdigstilt og signert</p> | Avsluttet | Stian |
| 2018/046 | <p>Harmonisering av dommergodtgjørelser Skriv om klubbens dommere er utarbeidet og videresendt til Stian. Godtgjørelsene er noenlunde i samsvar med de andre klubbene i sone 6</p> | Avsluttet | Aina |
| 2018/058 | <p>Kort, Aktiv 365 – retningslinjer Håndballgruppen har 40 stk "frikort" til bruk for gruppens A-lagsspillere. Det viser seg at kortene blir fordelt noe ulikt, samt at bruken av dem er varierende. Styret bør ta stilling til om det skal være kriterier for tildeling av kort og ev. hvilke. Vedtak: Styret mener det bør lages klare kriterier som er lette å overholde. Pga tidsmangel, ble dette ikke gjort. Nytt styre blir anbefalt å fullføre dette. Kriterier/vilkår med prioritert liste for sesongen 18/19 er klar og videresendt til Stian</p> | Avsluttet | Aina |

| | | | |
|--|--|-------|-------------------|
| | Generelt Jobbet gjennom møtet for å ferdigstille kontrakter, innspill til sportsplan og strategiplan 2019-2023 | Pågår | Stian/Anders/Alle |
|--|--|-------|-------------------|

Håndballgruppen